
Dagsorden til SKOLEBESTYRELSESMØDE – onsdag den 18. september 2019 kl. 17.30 – 20.30 

Tids 
punkt 

Emne Proces og drøftelsesform Ansvarlig 
 

Baggrund/forudsætninger/ 
Forberedelse/bilag 

Ønsket 

17.30-
18.00 

Rundvisning i Lundehuset      

18.00- 
18.10 

1. Godkendelse af dagsorden og referat  Linda  Afbud fra Majbritt, Caroline, Bianca, 
Stine, Gitte 
Dagsorden godkendt 
Referater godkendt 

18.10- 
18.30 

2. Elevrådet og KESO Elever fortæller Eleverne  Smilla er blevet genvalgt som formand 
for elevrådet. Der har været afholdt et 
elevrådsmøde. Elevrådet evaluerede på 
trivselsdagene, de fleste var tilfredse. 
Der blev diskuteret hvorvidt man skal 
korte trivselsugen ned til 3 dage. Der er 
blevet drøftet hvorvidt 6. klasserne 
kunne få udetilladelse. Drøftelserne 
fortsætter. Der er blevet aftalt 
retningslinjer for oprydning i 
fællesområderne. 
Der vil blive afholdt 10 møder i løbet af 
skoleåret. 
 

18.30- 
18.45 

PAUSE     

18.45- 
18.50 

3.  Godkendelse af overordnet plan for året Godkendelse Kim/Linda Se bilag ”Emne-pipeline”  Pipeline er godkendt. Forslag til om man 
evt. skal arbejde med en to-årig 
Pipeline. 
 

18.50-
19.00 

4. Tilmeldinger til efterårets kursus i skole-
forældre-København. 

Drøftelse  Linda  Blot en reminder – der er flere pladser. 

19.00- 
19.10 

5. Forberedelse af ’Lærernes dag’ Drøftelse Linda   Der er lærernes dag d. 5. oktober. Vi 
afholder det d. 4. oktober. Elevrådet 
afholder et møde og aftaler hvordan 
dagen skal afholdes. De kontakter BA 
hvis de har brug for det. 
 



Dagsorden til SKOLEBESTYRELSESMØDE – onsdag den 18. september 2019 kl. 17.30 – 20.30 

19.10- 
19.15 

6.  Forberedelse af skolebestyrelsesvalg Drøftelse Linda  Hele processen starter til januar.  
Allerede nu starter SB med at tale med 
evt. interesserede – fx 
kontaktforældrene. Det bliver nævnt til 
alle forældremøder – der er ca 3 på 
valg. 

19.15-
19.30 

7.  Orientering om national trivselsmåling Drøftelse  Kim Se bilag ”National 
trivselsmåling”  

Kim vil fremadrettet lave en oversigt 
der viser progressionen for den enkelte 
klasse. 
Der vil blive lavet en systematik for, 
hvordan vi arbejder med målingerne, 
hvor RC sammen med teamet vil være 
tovholder på at følge op på resultaterne 
og indsatser. 
I udskolingen kan man evt medinddrage 
eleverne i forhold til hvad de selv ser 
som styrker og udfordringer i deres 
klasse, og hvilke indsatser de vil arbejde 
med. 
Vi vil bruge undersøgelsen som et 
dialogredskab og holde vores resultater 
op mod KBH´s resultater. 
 
Der blev drøftet at eleverne peger på at 
møblerne ikke er gode. Vi sætter en 
proces i gang med ønsker. Det er ikke 
realistisk at skifte alt ud. 
 

19.30-
19.40 

8.  Gennemgang af skolens værdiregelsæt, 
samt plan for udbredelse til arbejdsgruppen 

Drøftelse  Kim/Linda  Se bilag ”Værdigrundlag”  På et dialogmøde drøfter vi, hvad der 
ligger i vores kernefortælling ”Plads til 
mig” -i den sammenhæng skal vi også 
drøfte hvorvidt vi skal genbesøge 
værdierne. Uanset hvad skal layoutet 
ændres, og der skal laves enkelte 
sproglige rettelser. 
 

19.40-
20.00 

9. Fastsættelse af ordensregler 
 

Drøftelse   Kim/Linda Se bilag ”God ro og orden”  

20.00-
20.10 

10.  Nedsættelse af AG ’værdigrundlag-
principper-handleplaner’ 

Drøftelse Kim/Linda   Se bilag ”Status på principper 
og handleplaner”  
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Kim kommer med et udkast til en 
proces for, hvordan vi arbejder videre 
med de nødvendige principper. 
 
Skrive ind i info angående BOYD – at 
man har adgang til Office 365 – og at 
baggrunden for muligheden af at 
medbringe sin egen computer styrker 
fortrolighed til sin egen computer. 
Skolen skal sikre at computerne kan 
låses inde.   
 
Vi tager punktet op på næste møde, fx 
om det evt skal være fra 6. årgang og 
om vi skal lave en IT-kampagne i forhold 
til at passe bedre på skolens computer. 

20.10- 
20.20 

11. Orientering fra skoleleder, formand øvrige 
bestyrelsesmedlemmer.   

Fremlæggelse og 
kommentering 

Kim  Info om lærernes umiddelbare erfaring 
med  fagdagene og nogle elevers 
udsagn omkring  
ugeskemarevolutionen. 

20.20- 
20.25 

12. Henvendelser 
Fra forældre 

   Der er kommet en henvendelse fra en 
forældre på 7. årgang, der spørger ind 
til hvorvidt skolen er lektiefri. 

20.25- 
20.30 

13. Eventuelt 
 

   Anette S. er blevet spurgt om hun 
ønsker at være en del af SB – hun har 
lovet at vende tilbage. 
Beretningen bliver sendt ud. 


